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VOCALIAS DE SANIDAD: ASAMBLEA CONJUNTA 

1 pasado domingo se celebró en el 
cSa Montserrat una asamblea mixta de 
las vocalías de sanidad. Miembros de las 
Relaciones de vecinos de Montomés-
Centro y Montornés-Polígono (Ciudad 
Riera Marsá), pertenecientes a dicha 
v^alía, expusieron, ante los vecinos, los 
problemas más acuciantes en la actuali-
dad. 

Intervinieron miembros de las dos aso-
daciones y portavoces de los distintos 
partidos y centrales sindicales de la 
lo^lidad. 

Ix)s temas tratados fueron la necesidad 
de un ambulatorio con servicio perma-
nente de urgencias y el vertedero de 
b^uras que está situado, aproximáda-
mente, a quinientos metros de la Ciudad 
Riera Marsá. 

^ s partidos y centrales ofrecieron su 
apoyo en la lucha de los vecinos por la 
mgora de la sanidad en Montomés. 

En la carta se señalaban tres puntos 
en los que se exigía: 

Primero, que el Ayuntamiento haga 
las gestiones necesarias para, presentar, 
en un plaza de dos semanas, un solar o 
local adecuado para un Consultorio Mo-
delado, al Instituto Nacional de Previsión 

Segundo, que el camino hasta la desa-
parición del vertedero de basuras se 
tomen, en un plazo de dos semanas, las 
siguientes medidas: desratización perió-
dica cada tres meses, cubrir la basura 
con tierra y el control de los camiones 
que entran al vertedero. (Esto último se 
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USGALITZACIO DE L'ASSOCIACIO 
DE VEINS MONTORNES-CENTRE 

El propassat mes de gener va ser 
legalitzada l'Associació de Ve'íns de 
Montomès-Centre, aquesta associació ja 
venia treballant a títol de Comissió Ges-
tora de feia bastant de temps. 

•Saludem el naixement a la legalitat 
d'aquesta nova associació i eis animem a 
que treballin en bé d'un poblé ja de per 
si confÜctiu i que s'escapa a tota previsió 
féta, la qual cosa fa indispensable la 

3j)nscienciació i participació deis habi-
tants a través de les associacions de vei'ns 
en la gestio pública deis consistoris i 

luntaments per tal de fer uns pobles a 
ida per a la gent que hi viu, hi treballa 

i en gaudeix. 

Josep Serra 

pide porque, al parecer, vienen camiones 
de otros municipios a depositar basura 
con la correspondiente indemnización al 
Ayuntamiento) 

Y por último la convocación del siste-
ma sanitario (médicos, practicantes, etc.) 

y asociaciones de vecinos con el Ayunta-
miento, en un plazo de quince días, para 
buscar una solución inmediata de los 
problemas. 

Santamaría Paredes 

PROBLEMATICA EDUCATIVA 

Montomés • és un poblé que, ha des-
bordat sobradament i de massa totes les 
previsions fetes, degut al creixement ex-
périmentât en ben poc temps. 

Actualment se li presenta una proble-
màtica educativa que és prioritaria a 
qualsevol altra tasca. L'escola Nacional 
(estatal) Sant Sadumí, és un centre 
d'EGB construit en la década deis 60, 
amb una capacitat per a vuit aules i en 
el que en l'actualitat en funcionen tretze, 
donat qué les necessitats han portât a 
una supressió de la sala d'actes per a 
convertir-la en dues aules i posteriorment 
el porxo existent als baixos de l'edifici, 
Uoc d'esbarjo i complement del pati, 
sobretot en els dies' de maltemps, també 
ha estât transformât en tres aules. Tot 
això ha portât a una gran contradicció: a 
un considerable augmt-Ut del nombre 
d'alumnes. s'hi oposa una considerable 
disminució del nombre i qualitat dels 
serveis. Tot això comporta com a conse-
qüencia que Tunic servei de qué disposa 
l'escola en aquest moment és l'aula, i 
creiem que avui per avui educar és 
quelcom més que disposar d'aules. 

El nudi veli de Montomés compta 
actualment amb més de cinc mil habi-
tants, disposant solament de l'esmentat 

centre que es complementa amb due^ 
aules de l'antiga escola unitaria. Malgrat 
que hi ha un projecte aprovat per a la 
constmcció d'un noi^ grup escv>lar, a-
quest està ubicat en una urbanitz^ ció de 
nova planta, pensada per a cinc centes 
vivendes el que vol dir aproximadament 
dues mil persones per terme mig, de les 
quais de 800 a. 1000 seran nens en edat 
escolar, i això fa suposar que no es mi-
Uorarà en absolut la manca de serveis 
que té actualment el nucli veli del pöble 
en constant creixement. 

En aquest moment dones, l'ampliació 
del pati és una millora mínima, però 
necessària i que s'ha vist ajomada dia 
rera dia durant un ^ y i mig, ja que les 
negociacions portades a terme per l'A-
juntament semblen indefinides^ i denoten 
una manca incoherent de consciéncia 
social devant les neceisitats reals del 
poblé, és per tot això que els veïns es 
veuen forçats a manifcstar-se pels carrers 
denunciant la manca de serveis, ja que 
sembla que encara ara les manifestacions 
són rúnica forma de poderose fer escoltar 

J o s ^ S«mi 
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